
BESTYRELSESMØDE

Mandag d. 19 februar 2018 kl. 19:00.
I mødelokalet, Manøvej 82, kld..

Med følgende dagsorden:

1. Nyt til/fra lokalinspektøren.
1. Er der kommet et tilbud retur omkring vindueskarmen i stuen hvor 

der er tale om hele afdelingen ?¿? (til)

2. Er der sket yderligere vedrørende isoleringen af rørene i kælderen ?
¿? (til)

3. Der er et ønske fra ejendoms funktionærerne om at nedlægge 
petanque banen da denne ikke bliver brugt "kun til ukrudt". (fra)

4. Opfølgning på gelænder, håber der er et klar til fremvisning til mødet
(opsat). (fra)

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.

3. Nyt fra formanden.
1. Bookingbekræftelse af kantinen til afdelingsmødet.

2. Informering om, at jeg ingen intentioner på nogen måde har tanker 
for, at overtage/tage del i aktivitetudvalgets arbejde. For det første, 
jeg kan ikke lave god mad, er hellere ikke den store festfører. Derfor 
hvis jeg gør noget overfor aktivitetsudvalget er det, at give forslag. 
Diktator af egen vilje er jeg ikke, men der er et beboerdemokrati der 
har sat mig som formand for afdelingens bestyrelse, hvorfra jeg 
forsøger ihærdigt, at skabe glæder og smil. Dog er jeg også med til 
det som ikke altid er så populært, at få gennemført.

3. Håndsopræknings afstemmninger på afdelingsmøderne. Et forslag 
er, at vi får et sæt 2 farvet stemmeseddler udleveret, så vi derved 
sikrer, at der kun afgives det antal stemmer som skal afgives.

4. De 2 klager jeg har forfattet, er det noget hele bestyrelsen kan stå 
inde for ?¿?

4. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer.
1. Ingen P.T..

5. Afdelingstjek.
1. Ingen P.T..

6. Indkomne sager.
1. Ingen P.T..
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7. Post.
1. Ingen P.T..

8. Eventuelt.
Til stede var: Per, Steen, Tina, Bodil, Verner, Ole og Arne. Afbud fra Tom.

1.1. Tilbud på 300 lejemål: 2 plader pr lejemål. Pris pr. plade, kr. 1.500,- + moms. Steen 
spørger om pris, hvis det skal laves stykvis ved lejeophør.

1.2. Næstved VVS afventer tilbud fra Isolatør
1.3. Den er vedtaget på et beboermøde, så det er op til beboermødet at nedlægge den.
1.4. Der mangler nogle stumper for at det kan monteres.
1.5. Der er lavet nogle målinger af luftfugtigheden. Vi arbejder videre med sagen.
1.6. Kr. 85.700 for reparation af udvendige trapper.
1.7. Skilte til 3. sal er kommet. Skilt til at sætte ved indkørslen ved børnehaven blev vist som 

skitseforslag, og vedtaget.
1.8. Trælister på 3. sal kommer med i næste års malerplan.
1.9. Vaskemaskiner/tørretumblere. Steen anbefaler udskiftning af den ældste og dem der har 

kørt mest. Det blev vedtaget.
2. Underskrevet.
3. Lokalet på skolen er bestilt til beboermødet 1. november. Der kommer bekræftelse til august.
4. Der er kommet kopi af klagebreve. Det var en fejl, at vi ikke havde fået dem.
5. Intet fremkommet
6. Intet fremkommet.
7. Per spørger STOFA, hvem der ”ejer” kablerne fra kælderskab til de enkelte lejemål.
8. Intet fremført
Næste møde: 10. april 2018 kl 19.00 i lokalet i kælderen.
Mødet slut 20.45

Arne Nilsson
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